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Zápisnica zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného v sobášnej 

sieni Obecného úradu v Slovenskom Grobe  

dňa 22.08.2022 o 17:00 hod. 
 

 

 

 

Na zasadnutí OZ sa zúčastnil starosta obce JUDr. Štefan Gašparovič, hlavná kontrolórka obce 

Ing. Jana Pešková, všetci poslanci obecného zastupiteľstva. Zasadnutia sa zúčastnili 4 

občania. Na zasadnutí sa zúčastnila aj zamestnankyňa obecného úradu pani Mgr. Viera 

Žilková. 

 

 

1. Starosta obce JUDr. Štefan Gašparovič privítal prítomných a otvoril zasadnutie. 

 

2. Určenie zapisovateľa, navrhovateľa a  overovateľov zápisnice 

 

Navrhol starosta obce JUDr. Štefan Gašparovič: 

- za zapisovateľa zápisnice zamestnanec OÚ Slovenský Grob Bc. Martinu Jajcayovú, 

- za navrhovateľov poslancov   Ing. Viktora Veselovského a Ing. Juraja Slováčka   

- za overovateľov zápisnice: Ing. Rudolfa Čecha  a Ing. Róberta Hámora 

 

Schválené hlasovaním č.1 
Za: 9 Proti : 0 Zdržal sa : 0 

 

 

3. Starosta navrhol schváliť program zasadnutia v predloženom znení. 

Schválenie programu OZ : 

 

1.    Privítanie, otvorenie. 

2.    Rozpočtové opatrenie starostu č.2/2022 

3.    Rozpočtové opatrenie Obce Slovenský Grob č.4/2022 

4.    Správa o výsledku kontroly vyrubovania, evidencie a správy miestneho poplatku za  

   odpad a kontrola účelovosti jeho použitia v nadväznosti na čerpanie rozpočtu   

   v programe 3.1. Nakladanie s odpadom za rok 2021 

      5.      Vybudovanie zariadenia pre seniorov a stacionáru obce - poverenie pre starostu  

6.      Súhlas s projektom Revitalizácia areálu detského ihriska a mobiliáru pri futbalovom        

         štadióne OŠK 

7.      Rôzne   

8.      Záver 

 

Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva uznesením č.1 
Za: 9 Proti : 0 Zdržal sa : 0 

 

Nikto z prítomných poslancov nemal návrh na doplnenie programu. 

 

 

4. Rozpočtové opatrenie starostu č.2/2022 
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Jednotlivé položky úpravy rozpočtu komentoval starosta obce JUDr. Štefan 

Gašparovič. 

 

Vzaté na vedomie uznesením č.2 
Za: 9 Proti : 0 Zdržal sa : 0 

 

 

5. Rozpočtové opatrenie Obce Slovenský Grob č.4/2022 

 

Jednotlivé položky úpravy rozpočtu komentoval starosta obce JUDr. Štefan 

Gašparovič a zástupca starostu Ing. Viktor Veselovský,  

1) Výstavba parkoviska pre bicykle v areáli ZŠ Školská ulica – úspešná dotácia 

2) Výstavba multifunkčného ihriska v novej Základnej školy Malý raj a Zátišie 

3) Novostavba Základnej školy Tichá ulica Malý raj a Zátišie – slávnostné 

otvorenie 5.9.2022, už skolaudovaná a zaradená do siete škôl 

4) Výstavba novej Materskej školy Malý raj a Zátišie – predpoklad v 9-10/2022, 

po skončení verejného obstarávania 

5) EKO park – Oddychová zóna Malý raj a Zátišie 

6) Vodorovné značenie Cyklotrás Zátišie – Malý raj – smer Chorvátsky Grob 

a Svätý Jur 

7) Nákup košov pre psy, mobiliáru a výsadba zelene – dotácie z BSK 

8) Nákup učebníc pre Základnú školu 

9) Nové detské ihrisko – schválená dotácia z Ministerstva práce, sociálnych vecí a 

rodiny 

 

Schválené uznesením č.3 
Za: 9 Proti : 0 Zdržal sa : 0 

 

6. Správa o výsledku kontroly vyrubovania, evidencie a správy miestneho poplatku za  

odpad a kontrola účelovosti jeho použitia v nadväznosti na čerpanie rozpočtu   

v programe 3.1. Nakladanie s odpadom za rok 2021 

 

Ing. Pešková komentovala svoju správu, je to veľmi široká kontrola, preto aj trvala 

trochu dlhšie, preverovala vyrubovanie poplatku za komunálny odpad, vybrala si 

náhodne nejaké rozhodnutia, bez zmeny aj so zmenou počas roka, kontrolovali sa 

výzvy, ich doručovanie, výkazníctvo, dodávateľské faktúry a zvoz a skládkovanie 

komunálneho odpadu, pohľadávky, ekonomická klasifikácia, postup podľa VZN 

4/2013, ktoré bolo niekoľkokrát aktualizované. Odporučené vypracovať nové VZN, 

ktoré by platilo od 1.1.2023. Poplatok za odpad má byť vynaložený iba na nakladanie 

s odpadom, nespotrebovaný sa prenáša do nasledujúceho roku. Výkazníctvo za 

odpadové hospodárstvo sa vykonávalo včas, úroveň triedenia odpadu je zverejnená na 

stránke obce, vyviezlo sa 2073 t odpadu, z toho 1292 t komunálneho odpadu, úroveň 

triedenia v obci za rok 2021 je 37,61 %, na základe tohto % sme dostali dotáciu 

z Environmentálneho fondu takmer 5000 Eur. Ing. Pešková doporučila, aby sme 

spolupracovali s dodávateľom systému a doplnili niektoré údaje, ktoré by sa prenášali 

do rozhodnutí. Ing. Veselovský informoval o dohodnutom stretnutí s vývozovou 

spoločnosťou, na začiatku septembra, tiež rokujeme s mestom, Dunajská streda, ktoré 

vyvíja svoj systém, na zvoz odpadu. 
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Schválené uznesením č.4 
Za: 9 Proti : 0 Zdržal sa : 0 

 

7. Vybudovanie zariadenia pre seniorov a stacionáru obce - poverenie pre starostu   

 

Už dlhšiu dobu prebiehajú rokovania s cirkvou - Arcidiecéza v Bratislave o kúpe, 

prenájme pozemku objektu starej fary na Hlavnej ulici, aj v spolupráci s pani 

poslankyňou Matulovou, aby sa mohlo dotiahnuť konečné riešenie o cene, pomere 

investícií, pre starostu treba poverenie, že môže za obec  viesť tieto rokovania. Ing. 

Veselovský pripomenul, že momentálne veľkú časť finančných prostriedkov 

investujeme do detí – školstva, ale v blízkej budúcnosti budeme potrebovať aj 

zariadené, či už denný stacionár alebo pobytové zariadenie pre seniorov. 

 

Schválené uznesením č. 5 
Za: 9 Proti : 0 Zdržal sa : 0 

 

8. Súhlas s projektom Revitalizácia areálu detského ihriska a mobiliáru pri futbalovom        

      štadióne OŠK 

 

Ing. Veselovský informoval o novej výzve z BSK na revitalizáciu verejných 

priestranstiev, mohli by sme sa zapojiť a požiadať o financie na revitalizáciu detského 

ihriska pri štadióne OŠ, ktorú sme chceli zrealizovať dlhšie. 

 

Schválené uznesením č. 6 
Za: 9 Proti : 0 Zdržal sa : 0 

 

9. Rôzne: 

 

- starosta obce JUDr. Štefan Gašparovič informoval o tom, že dnes sa osvedčilo 

vodozádržné opatrenie pri budove novej školy, voda zaplnila jazierko 

- p. Pachnerová, obyvateľka obce sa pýtala Ing. Peškovej, hlavnej kontrolórky, či 

kontrolovala aj doručovanie výmerov za odpad, že sa dávajú obyčajne do 

schránky, Ing. Pešková odpovedal, že pri kontrole mala výmery, ktoré boli 

prevzaté a podpísané osobne na úrade alebo na doručenku, zasielanie rozhodnutí je 

v zmysle daňového poriadku, upozornila na nedostatky 

- p. Pachnerová sa ďalej pýtala, že ak sa v poslednom polroku v Malom raji 

investovalo pol milióna, či sa napríklad aj v Monari bude stavať ihrisko pre väčšie 

deti, veď obce vlastní v tejto lokalite pozemky, starosta obce Štefan Gašparovič 

informoval o prebiehajúcom rokovaní na ďalšie pozemky, ktoré by sme mohli 

získať do majetku obce v horizonte  rokov, Ing. Veselovský, zástupca starostu 

skonštatoval, že nie je možné mať detské ihrisko pri každej bytovke, viladome, 

športové aktivity sa snažíme sústreďovať v areáli pri futbalovom štadióne OŠK 

a v obci sú detské ihriská aj pre väčšie deti, nedelíme obec na časti, investície idú 

do celej obce, pri všetkých investičných aktivitách sme limitovaný rozpočtom a 

priestorom 

- nikto ďalší nemal žiadnu otázku ani pripomienku 
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Starosta obce JUDr. Štefan Gašparovič sa poďakoval všetkým  za účasť a ukončil 

zasadnutie. 

 

 

 

Návrhová komisia   ,,podpísané" 

 

Zapisovateľ    ,,podpísané" 

 

Overovateľ zápisnice    ,,podpísané" 

 

Starosta obce    ,,podpísané" 

 

 


